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Abstract (en)
The ride comprises at least one seat (1) suspended from a bogie (2) moving along at least one rail (3, 3'). The seat (1) is equipped with a harness
(7) for holding the passenger in the seat (1). The seat/harness assembly (1, 7) is shaped so as to constitute a restraint confining the body (8) of the
passenger when the harness (7) is in the closed position, each of the four limbs of the passenger emerging from the said restraint via a separate
opening, so that the passenger is suspended with his legs in a void, without a wall or floor around him. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le circuit comprend au moins un siége (1) suspendu a un bogie (2) se déplagant le long d'au moins un rail (3,3'). Le siége (1) est muni d'un harnais
(7) pour la retenue du passager dans le siege (1). L'ensemble siége-harnais (1,7) est conformé de fagon a constituer un carcan emprisonnant le
corps (8) du passager lorsque le harnais (7) est en position de fermeture, chacun des quatre membres du passager émergeant dudit carcan par une
ouverture séparée, de fagon que le passager se trouve suspendu les jambes dans le vide sans paroi ni plancher autour de lui. <IMAGE>
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